



881903.com 節目重溫服務訂購表格

Ref. No.: (For internal use):

姓名： _____ 聯絡電話： _____

已登記電郵地址： _____

購買 881903.com 節目重溫服務計劃，可於《商台節目重溫》手機應用程式收聽過去3個月之「節目重溫」，或於881903.com更可收聽過去35個月之「節目重溫」！

服務計劃 365日 (HK\$360) 180日 (HK\$210) 30日 (HK\$45)

請選擇付款方法

香港會員：

銀行直接存款 (必須提供銀行存款單副本 或 網上銀行付款交易成功之確認訊息)

銀行：The Hongkong & Shanghai Banking Corporation Limited

戶口名稱： Commercial Radio Productions Limited

戶口號碼： 546-033291-001

支票 (支票號碼： _____)

支票抬頭寫上 "Commercial Radio Productions Limited" 或 "商台製作有限公司"

國內或海外會員：

匯票 (請自行繳付手續費) (匯票號碼： _____)

匯票抬頭寫上 "Commercial Radio Productions Limited" 或 "商台製作有限公司"

電匯 (請繳付收款及付款雙方之所有手續費，否則有關費用將於已繳付的會費中扣除)

銀行：The Hongkong & Shanghai Banking Corporation Limited (Kowloonshing Office)

戶口名稱： Commercial Radio Productions Limited

戶口號碼： 546-033291-001

請填妥此表格，連同相關付款證明 電郵 / 傳真 / 郵寄至商台製作有限公司，信封面請註明：「881903.com 節目重溫」遞交此表格，即表示閣下已清楚明白並同意有關之使用條款和 881903.com 私隱政策聲明。

瀏覽使用條款請到以下網址：

881903 會員付費服務計劃使用條款：https://apps.881903.com/main/crmembership/tos_p.html

881903.com及my903.com使用條款：http://www.881903.com/Page/FooterHTML/terms_c.html

私隱政策聲明：http://www.881903.com/Page/FooterHTML/privacy_c.html

簽署： _____ 日期： _____

- * 如付款金額多於計劃費用，餘額我們將以HKD 45/ 30天的服務計劃為閣下續訂，付款金額不設轉移或退款。
- * 因郵遞延誤、支票、匯票或申請表格上填寫的資料錯誤而延誤登記，881903.com 恕不負責。
- * 只接受港幣付款。除以上列明之付款方式，881903.com 恕不接受其他付款方式，如直接付款授權書(Direct Debit Authorization, DDA)。如因其他付款方式所衍生之一切費用，一律由會員承擔，881903.com 概不負責。
- * 如能成功登記將以電郵形式確認，確認電郵將於收到此登記表格後十個工作天內 (香港時間) 發出。
- * 閣下之所有個人資料只作登記 881903.com 服務用途，881903.com 對登記用戶個人資料會作嚴格安全及保密程序。
- * 有關節目重溫的服務詳情或疑問，請到以下網址瀏覽「常見問題」：<http://www.881903.com/controls/faq.html>



881903.com Program Archive Subscription Form

Ref. No.: (For internal use): _____

Name : _____ Phone No : _____

Registered Email Address : _____

You can enjoy program archives of the past 3 months from "CR Program Archive" mobile application and 881903.com provides program archives of all programs broadcasted in the past 35 months.

Service Plan 365 Days (HK\$360) 180 Days (HK\$210) 30 Days (HK\$45)

Methods of Payment

Members in Hong Kong:

Direct Debit

(MUST provide direct debit receipt copy or print screen of the confirmation for successful transaction for online banking)

Bank : The Hongkong & Shanghai Banking Corporation Limited

A/C Name : Commercial Radio Productions Limited A/C No : 546-033291-001

Cheque (Cheque number : _____)

Cheque Payment to "Commercial Radio Productions Limited" or "商台製作有限公司"

For Members in Mainland China or at Overseas :

Bank Draft (Please pay all incurred bank administrative charges) (Bank Draft no. : _____)

Cheque Payment to "Commercial Radio Productions Limited" or "商台製作有限公司"

TT (Bank administrative charges will incur and all charges of both sides will need to be paid by member, otherwise the charges will be deducted from the paid membership fee)

Bank : The Hongkong & Shanghai Banking Corporation Limited (Kowloonshing Office)

A/C Name : Commercial Radio Productions Limited A/C No : 546-033291-001

Please submit the completed form together with your payment record, send to 881903.com by Email / Fax / Post (Please mark " 881903.com CR Program Archive " on envelope). Once you submit this form, you shall be regarded as accepting all the Terms of Use and 881903.com Personal Data Privacy Statement.

For details, please go to:

Terms of Use for Paid Service of 881903 Member: https://apps.881903.com/main/crmembership/tos_p.html

881903.com, my903.com Terms of Use: http://www.881903.com/Page/FooterHTML/terms_e.html

Personal Data Privacy Statement: http://www.881903.com/Page/FooterHTML/privacy_e.html

Signature : _____ Date : _____

- * If the payment amount more than the subscribed service plan fee, the remaining amount will be used to renew subscription at a rate of HKD 45 /30-day service plan. The amount will not be transferred or refunded.
- * 881903.com is not responsible for any delayed registrations due to delay of mail delivery, wrong information on cheque, bank draft or application form.
- * Accept Hong Kong Dollars only. Other ways of payment e.g. Direct Debit Authorization (DDA) except from the above mentioned methods will not be accepted. Members have to bear all the costs incurred by other ways of payment and 881903.com shall not be responsible for this.
- * Membership registration will be confirmed by email. Confirmation email will be sent within 10 working days (Hong Kong Time) after the registration form has been received.
- * All personal information collected is for the use of 881903.com Registration only, and will be kept strictly confidential.
- * For details of CR Program Archive services, please go to FAQ at the following URL:
<http://www.881903.com/controls/faq.html>